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Ombudsmøte 2015

STED : Sarpsborg skyterlags klubbhus
TID: Onsdag 2. desernber 2015 Kl. 18:30

Tilstede fra styret:
Oddvar Andersen, Sten Morgan Stang, Kåre O. Larsen, Egil Saksæther, Line
Paulsen og Øivind Ødegård.

Gjester: Oblt. Børge Gamst og Kapt. Jarle Mauritsen fra Oslofjord heimevernsdistrikt
01

Ombudsmenn:
Aremark:

Buer / Kornsjø: Svein Bergstrøm, Jan Jansen

Borge:

Degemes: Espen Giosli. Beate Borge, Morten Næristorp, Geir H.vliestad. Leif
Andersen.

Eidsberg: Tore Dahl

Fredrikstad: Ketil Næss. Marianne Lunderød, Rolf Petter Næss, Thomas Ramsjø. Hans

Berg, Knut Andersen

Halden: Espen Ekeroth

Ise:

Rakkestad:

Rygge: Jan Håkon Jørgensen. Ø1'stein Aas-Hveem.

Rødenes: Roald Opsahl, Matias Holta

Råde: Pål Øyvind Ørmen. Lajla Sukkebråten. Anne Mette Lagerstedt. Lars Erik
Lilleng. Merete SkovlY.

Sarpsborg: Vidar Juliussen, Lars Olavesen. Vidar Alexandersen, Steinar Vestby.

Skjeberg: Oddvar Andersrød, Willy Tveter, Steinar Haakafoss, Magne Jørgensen. Jan

Erik Hvstad.

Torsnes: arita frrrr.on

Øymark: Petter B. Slevigen.

35 ombuder, 41 stemmeberettige.
12 lag Yar representert.
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1. Konstituering
Oddvar Andersen refererte innkallingen.
Innkalling godkjent.

Saksliste ble referert.
Møteleder: Oddvar Andersen ble valgt til dirigent.
Espen Glosli og Jan Håkon Jørgensen ble valgt til å underskrive protokollen.

2. Arsberetninger

a) Styrets beretning
b) Ungdomsutvalgets beretning

Forslag til vedtak:
Ombudsmøte vedtar de fremlagte årsberetningene for 2015.
Årsberetningene enstemmig godkjent.

3. Regnskap

Forslag til vedtak:
Det fremlagte regnskap vedtas som Østfold Skyttersamlag's regnskap for 2015.
Ombudsmøte vedtok regnskapet for 2015 enstemmig og fristilte styret.

4. Budsjettforslag tor 2016.

Forslag til vedtak:
Det fremlagte budsjettforslag vedtas som Østfold Skyttersamlag's og styrets
retningslinjer for 2016.
Ombudsmøte vedtok årets budsjettforslag som ett styrings verktøy til styret i
2016 enstemmig.

5. lnformasjon.

a) Informasj onsstrate gi
b) Aktivitet
Representanter fra Oslofjord heimevernsdistrikt 01 informerte om sin aktivitet
og sine utfordringer.

6. lnnkommende forslag.

a) Forslag fra Råde skytterlag om endring av statutter for lagskying i rekrutt klassene
på samlagsstevner.

b) Forslag fra Råde skytterlag om endring av statuttene for lagskying for alle klasser
på samlagsstevne felt.

c) Forslag fra Råde skytterlag om endring av statuttene for samlagsstevne bane.

d) Forslag fra Råde skl.tterlag om endring av tidspunkt for LS (skytterting)
e) Forslag fra styret om endring av statuttene for Jens Kjelsås Minnemedalje.

D Forslag fra styret om endring av innskudd for stevner i Østfold.
g) Forslag fra styret om endring av statutter for klasse / Østfold cup
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a) Endring av statuffer for laeskvtins rekrutt klasser:

Råde skytterlag foreslår å endre statuttene ved å fierne krav om l junior for
ungdommene, slik at flere kan stille lag.

Begrunnelse:
Råde skytterlaganfører at flere lag vil kunne delta dersom kravet til minimum en
junior sk1'tter blir fiernet.

Drøftelse:
Styret har drøftet saken og mener at dette kan prøves i en periode på2 år.
Evaluering i2017 etter sesongslutt for å se om dette har hatt noen virkning i
lagdeltakelse på samlagsstevner. Dette gjelder både for felt og bane.

S8rets forslae til vedtak:

Forslag til endring vedtatt enstemmig.

Styret foreslår at statutter for lagskyting for rekruttklassene vedtas med en
prøveperiode for 2 år. Dette evalueres og legges fram for ombudsmøtet i 2017 .

Forslag fra Degernes at maks to ifra hver klasse kan delta, også kombinere.

Styrets forslag vedtatt med 25 stemmer mot 16.

b) Forclag fra Råde skvtterlas om endrinq av statutter for samlagsstevne felt:

Råde skytterlag foreslår å endre statuttene både for ungdom, senior og veteran ved å

fierne forhåndsuttaking av lagskytere. Det gjennomføres ingen egen skyting for lag,
slik at de tre beste resultatene fra hvert skynerlag på 30 skudden i (hhv. R/ER/J, kl.2-
5+V55 og veteraner) teller automatisk i lagsky.ting. OBS: V55 kan potensielt telle
både på seniorlag og veteranlag,bør kanskje ved påmelding angi hvilken kategori man
vil være med på.

Begrunnelse:
Flere skl'tterlag kan stille lag.

Drøftelse:
Styret har drøftet saken og finner ingen rimelig grunn til at dette kan være med på
å øke deltakelsen for lagskl,ting. Derimot er det ikke svært lenge siden våre
ungdomsskyttere uttrykte ønske om at de også skulle ha forhåndspåmelding til
lagskytinger på samlagsstevner. Dette er også vanlig ved både Viken II stevner.
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Stvrets forslae til vedtak:
Styret innstiller til ombudsmøtet å beholde statuttene for samlagsstevne slik de er i dag
når det gjelder forhandspåmelding. Kravet om minst en junior tas ut som forsøks
ordning. Se vedlagte forslag til statutter der endringene er merket med Rødt.

Råde sitt forslag vedtatt med 29 mot ll stemmer.

c) Forslag fra Råde skvtterlag om endring av statutter for samlagsstevne bane:

Endre statuttene for lagskyting bane til at hvert skytterlag kan stille inntil 2 lag.

Begrunnelse:
Flere lag deltar i lagskytingen.

Styrets drøftelse:
Styret har drøftet saken og er positive til at hvert skytterlag kan stille inntil 2 lag.

Stvrets forslag til vedtak:

Styret innbyr ombudsmøtet til å fatte vedtak og endring slik de foreslås. Dette
gielder både ungdom og senior, veteran beholdes slik de er.
Se vedlagte forslag til statutter der endringene er merket med Rødt.

Forslag vedtatt enstemmig.

d) Forslag fra Råde skvtterlae om tidspunkt for LS:

Som oftest har LS vært arrangert uke 31, men de siste årene har det vært i uke 32
(Mulig det blir fastsatt med avslutning første helgen i august).
Da «fellesferien» som oftest avsluttes uke 30, vil det være enklere for mange ifbm
ferieawikling at LS er «låst» til uke 31, eller i det minste uka etter fellesferien.

Begrunnelse:
Enklere for mange med hensyn til deltakelse på LS.

Styrets drøftelse:
Styret har drøftet saken og ser positivt på forslaget. Dette har også sammenheng
med awiklingen av Militært NM slik at dette må ses i sammenheng.

Stvrets forslas til vedtak:

Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta å fremme saken for skytterstyretl
skyttertinget.

Forslag vedtatt enstemmig.
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e) Forslag fra styret om endrins av statuttene for Jens Kielsås Minnemedalie.

Styret har i juni møte d.å. tatt opp eventuelle endringer i statuttene for Jens Kjelsås

minnemedalje og en gjennomgang av disse, for å legge dette fram for ombudsmøtet
2015. Styret har også mottatt bemerkning fra Råde skytterlag om endring av nevnte

statutter.

Fra Råde skyterlag:
Bemerkninger til gjennomføring av Jens Kjelsås minnemedalje
Det bør stilles visse krav til finaleawiklingen på denne skyingen, en sk1'ting som

samlaget ønsker å vektlegge.
Det bør bestemmes en minste andel av deltagere som skal få sk1'te finale. Om mulig
bør det også legges til rette for at noen skyttere kan kvalifisere seg til finale både på

200/300m og 100m. Speakertjeneste er også ønskelig.

Styrets drøftelse:
Styret har drøftet saken og ser positivt på forslaget om at en minste andel av

deltakeme skal få skye finale. Styret mener at minst 30 % skal få mulighet til å

skye finale. Dette er avhengig av antall deltakere i klassen. Her er det også snakk

om hvor mange poeng som skiller topp og bunn resultatmessig. De som har
mulighet til å skyte seg opp bør få delta men samtidig skal vi ha med oss at man

skal tross alt kvalifisere seg til denne finalen. Det hender at man ikke har dagen og

faller utenom der og da. Det må aksepteres. Når det gjelder muligheten til å

kvalifisere seg til to finaler blir dette noe komplisert med hensyn til tid o.l. Finalen

i Jens Kjelsås Minnemedalje skytes i den klasse man er klasseført. Det kan kun

skytes en finaleklasse.

Styrets forslae til vedtak:

Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta endringene i statuttene for Jens Kjelsås

minnemedalje. Se vedlegg.

Forslag vedtatt enstemmig.

f) Forslag fra stvret om endrinq av innskudd for stevner i Østfold.

Styret vil foreslå å øke innskuddet på stevner til kr.140,- (arr. Kr. 751 premie kr. 65,-)

for senior og kr. 90,- (arr. Kr. 45,- premie kr. 45,-) for rekrutt sky'ttere.

Begrunnelse:
Innskuddet har stått stilt i mange år. Lagene rundt oss øker sine innskudd. I Viken II
kretsen bør det være rimelig likt. Det er store kostnader forbunnet med arrangement av

stevner. Nå er ikke selve stevne arrangementet særlig kostbart men dette med

vedlikehold bør være rimelig på topp. Når det gielder vedlikehold av skiver o.l. går

dette over hele året og bidrar til at laget har godt vedlikehold på sine anlegg dersom

manharltjener inn økonomi til dette. Disse 75,-kr. Skal dekke medaljer og

vedlikeholds kostnader til medlemmenes beste'
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Sfvrets forslas til vedtak:

Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta innskudd gjeldende fra2016.
Innskuddet på stevner for 2016 er som følger: kr.l40,- (arr. Kr. 751 premie kr. 65,-)
for senior og kr. 90,- (aru. Kr. 45,- premie kr. 45,-) for rekrutt skyttere.
Dette gielder for samlagets stevner og alle åpne stevner som lagene arrangerer.

Styrets forslag vedtatt enstemmig.

g) Forslag fra styret om endring av statutter for klassse / Østfold cup

Styret foreslår å endre godtgjørelse for arrangement av finale klassecup, Østfoldcup og
ungdoms cup fra kr. 500,- til kr. 1000,-

Begrunnelse:
Godtgjørlsen har stått stilt i mange år slik at det er tid for en økning.

Stvrets forslag til vedtak:

Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta endringen vedrørende godtgjørelse for
arangement av finale i Klasse, Østfold og Ungdoms cup med kr. 1.000,- til hver.

Styrets forslag vedtatt enstemmig.

7. Valg.
Se egen liste. Denne blir presentert på ombudsmøtet.

Styret ber ombudsmøtet om fullmakt til å anta leder som kasserer.

Styrets forslas til vedtak:

Ombudsmøtet gir styret fullmakt til å anta leder som kasserer.

Ombudsmøtet godkjenner styret til å finne personer på ledige plasser i
ungdomsutvalget og å anta leder som kasserer.

sign
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